
Vývoj skateboardingu 

Téma, proč jej chci zpracovávat 

Ve svém dokumentu budu zpracovávat téma skateboardingu a jeho postupného vývoje. Toto téma 

chci zpracovávat z důvodu vlastního zájmu o skateboarding, kdy se v mém dospívání stal jedním 

z mých největších volnočasových koníčků. 

Téma detailněji 

V dokumentu bych přiblížil postupnou proměnu tohoto sportu. První skateboardisti u nás svou zálibu 

vnímali spíše jako životní styl, který nemá vlastní pravidla a poskytuje jim v ulicích jakousi formu 

volnosti a svobody. V dnešní době se však skateboarding stal nejen svévolně fungující volnočasovou 

aktivitou, ale i organizovaným sportem. Během posledních let jej jde totiž provozovat nejen „mezi 

paneláky“, ale i na místech přímo pro něj určených, zároveň vzniklo několik skateboardových škol a 

v neposlední řadě se skateboarding zařadil mezi olympijské sporty. Kromě vývoje bych přinesl 

pohledy zástupců jednotlivých „odvětví“ skateboardingu, jak jej oni sami vnímají a co pro ně 

znamená. 

Forma 

Dokument bude stavěný převážně formou rozhovorů. Mezi respondenty zařadím některého ze 

zástupců „původní skateboardingové komunity“, komunity dnešních „závodních“ skateboardistů a 

částečně i mladé současníky, kteří se ve skateparcích pohybují ve svém volném čase. 

Cílové publikum 

Jako cílové publikum považuji spíše generaci svých rodičů, kteří skateboarding v mládí mohli vnímat 

během doby, kdy se začal do našich končin dostávat.  

 


